

Mr Eric Woo

Member, Arbitration Committee, The Law Society of Hong Kong

Mr Eric Woo is a dispute resolution lawyer specialising in both wet and dry shipping matters, including charterparties, shipbuilding, shipping casualties, sale and purchase of vessels, ship arrest and release, international sale of goods, ship financing, cargo claims, bills of lading, letters of credit, marine insurance and other cross-border transport disputes. Prior to joining ONC Lawyers, Mr Woo has worked for several reputable international law firms.

Principal Areas of Practice

Litigation & Alternative Dispute Resolution
Shipping & Logistics

Education

2000 B.Com University of Sydney
2002 LLB University of Sydney
2003 Prof Program College of Law, Australia
2004 PCLL City University of Hong Kong

Admission

2004 Solicitor, New South Wales, Australia
2006 Solicitor, Hong Kong

Professional Activities & Organisations

Arbitrator, South China International Economic and Trade Arbitration Commission (SCIA) Qianhai Maritime and Logistics Arbitration Centre
Mediator, Court-Connected Mediation Center of the Shenzhen Qianhai Cooperation Zone People's Court
Committee member, Arbitration Committee of the Law Society of Hong Kong
Committee member, Public Policy Committee of the Law Society of Hong Kong
Committee member, Standing Committee on Practitioner Affairs of the Law Society of Hong Kong



胡庆业律师

香港律师会仲裁委员会委员

胡庆业律师的执业范畴是民事诉讼及争议调解，专门处理各类航运法律事宜，包括船舶租赁、造船、船舶事故、船舶买卖、船舶扣押及放行、国际货物买卖、船舶融资、货物索偿、提单、信用证、海上保险及其他跨境运输纠纷。加入柯伍陈律师事务所前，胡律师曾任职于多家著名的国际律师事务所。

主要专业范畴

诉讼及调解争议
航运及物流

学历

2000 澳洲悉尼大学商科学士
2002 澳洲悉尼大学法律学士
2003 澳洲法律学院专业文凭
2004 香港城市大学法律专业证书

执业认许

2004 澳洲新南威尔士省注册律师
2006 香港执业律师

专业服务及团体

华南国际经济贸易仲裁委员会前海海事物流仲裁中心仲裁员
前海合作区人民法院诉调对接中心调解员
香港律师会仲裁委员会委员
香港律师会公共政策委员会委员
香港律师会执业者事务常务委员会委员